
Kako urediti ptomet
v Staničevi ulici?

-Zgodovina- prometa na
Stanlfievi ulici (v podaljšku pri
Družbenem domu) je že dokaj
stara. toda zato nič manj ak-
tualna Ssga nazaj v leto 1976.

ko je bil na osnovni Soli dr. Vita
Kraigherja množični sestanek'
vseh vzgojiteljev in varuhov
miadine. kajti promet na Stani-
čevi JB ogrožal oiroke in očen-
ce Šola. vrtec in krajevna
skupnost so poslali občinske-
mu odboru za preventivo in
vzgojo v prometu vlogo. naj
kaj ukrenejo Tam so skleniii,
da vlogo oddajo naprej na
ustrezen občinski organ s
pro&njo, da Staničevo ulico za-
prejo za promet. vsaj na naj-
bolj ogroženem de!u pri
osnovni šoli Na osnovi tega
sla bila postavljena na vhodih
v obe strani ulice znaka za sle-
po cesto in najbolj ogrožen del
(ovinek) pri Soli so zagradili z
dvema zapornicama, ki pa ni-

sta bili zastonj. Do tu je vse v
redu in prav. če se nekega dne
ne bi obe zapornici znašli na
tleh. avtomobili in drugi pa so
spet nemoteno začeti patruljt-
rati po Staničevi ulici in ogro-
žati mladino Predsednik KS
Stadion je povedal. da je bil \z
takih in drugačnih vzrokov pi-
5itjen odstraniti zapornici. 6eš
da nista postavljeni po predpj-
sih, a znaka za slepo ulico s'ta
ostala kar je protislovje

Na krajevni skupnosti so se
odločili, da s tem problemom
seznanijo repubhSki komite za
promet in zveze. ki naj bi po-
slal strokovnjake. da dokonč-
no razrešijo problem Staniče-
ve ultce
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